

Styremøte i Tromsø Ryttersportsklubb 08.05.2025

Til stede: Ann-Lill Johansen Rosvold, Varg Oskar Gundersen, Jeanette Johansen, Jan Roger Vollan, Martin Bendiksen, Marit Falkegård, Yvonne Ålangen.

Forfall: Ragnhild Wold

1. Økonomisk situasjon

Per 08.05.25 har vi 521 000 kr på driftskonto og utestående fordringer fra kunder på 147 000 kr (hovedsakelig stalleie for mai med forfall 11.05.25). Det forventes flere større utgifter kommende måned, både til nye rideskolehester og oppgradering av belysning fra halogen til LED på hele anlegget.

2. Leilighet 2. etg.

Jeanette forlater møtelokalet under behandling av denne saken pga. inhabilitet.

Det var flere oppstallører som var på befaring i leiligheten etter å ha meldt interesse, men bare to har svart at de er interessert i å leie med de vilkår som var skissert i annonsen ift. oppussing m.m. Ann-Lill, Martin og Varg har gått gjennom søknadene og informerer styret om hvilke vurderinger de har gjort seg av søkerne. Ut fra en helhetsvurdering ift. søknadenes utforming, spesifisering av oppgaver søkerne tar på seg og helhetsinntrykk ift. øvrig bidrag på anlegget vedtas det enstemmig at Jeanette Johansen får leie leiligheten i 2. etasje.

Enighet i styret om at det må være en veldig tydelig kontrakt ift. utstrakning av oppussingen ift. månedsløse, og at det bør være et absolutt kriterie at man skal ha et oppstallørforhold hos klubben for å kunne leie leiligheten. Sies stallplassen opp, vil også leieforholdet på bolig sies opp med en gitt oppsigelsestid.

3. Høy

Vi har nå nok høy til å klare oss over sommeren. Bestilling av høy for 2025/2026 må allerede nå planlegges, og det er kontakt med flere av de leverandørene vi har vært mest fornøyd med i 24/25.

Fortsatt problemer med at både oppstallører og medlemmer av PSG og SG kun fyller tørrhøy og ikke ensilage i høyposene, til tross for gjentatte instruksjoner om at det skal blandes av begge høytyster så vi ikke går fullstendig tom for tørrhøy og bare står igjen med ensilage. Jeanette legger ut nytt innlegg der det minnes om at det skal blandes av begge høytyster, inkludert begrunnelsen for dette. Skal også inn i ny stallkontrakt en klausul om at man ved kjøp av høy fra rideskolen er pliktig til å forholde seg til de regler for uttak av høy som til enhver tid er gjeldende, både når det gjelder blanding, mengde, etc. Det skal også henges opp oppslag i begge høyrommene om dette. Martin får i oppdrag å lage disse oppslagene. Ann-Lill får i oppdrag å sende ny påminnelse til både PSG og SG.

4. Arbeidskontrakt for høykjørerne

Klubben har over lang tid slitt med å kunne tilby regelmessig og oversiktlig innkjøring av høy på dugnad. Medlem i klubben har også meldt fra om at det er problematisk at høykjøring og

annen bruk av klubbens traktor foregår uten at de som kjører traktoren har noen forsikring. Det har siden januar 2025 vært jobbet med en løsning på begge disse utfordringene. Styret har forespurt anleggskomiteen om noen av de som har kjørt høy frem til i dag kunne være interessert i å gjøre jobben kontraktfestet mot timesbetaling. Av disse var det 3 stk som meldte sin interesse, og det er nå ansatt 3 personer på kontrakt (timesbasis) som skal ha ansvar for å kjøre høy inn/ut i begge stallene. Disse er Bjørn Brækkan, Morten Ørnebakk og Varg Gundersen. De skal arbeide i en turnusordning med hovedsaklig faste dager slik at det blir forutsigbarhet og at man har en back-up ved f.eks. sykdom eller samtidighetskonflikt. De ansatte får ansvar for å holde høyrommet ryddig på dagtid slik at det er klart for å kjøre inn høy, samt å gi beskjed dersom det er lite høy igjen. De ansatte og høykjørerne meldes inn i en felles gruppe der de kan kommunisere seg imellom slik at man slipper å bruke Oppstallørsia til dette formålet.

Denne nyoppstartede ordningen vil også medføre at fri bruk av klubbens maskiner til privat bruk, som tidligere var en gode for de som kjørte høy for klubben, vil opphøre. Vi går altså tilbake til gammel ordning hvor all slik utlån av klubbens maskiner skal nå betales for. Betaling vil foregå i Vipps (500 kr/time), også for de som nå er ansatt for å kjøre høy. Vi jobber med en løsning for hvordan dette skal foregå i praksis, f.eks. om de som nå kjører høy på kontrakt kan tenke seg å også ta oppdrag for private. Når denne løsningen er klar, vil det annonseres på Oppstallørsia. Her tenker vi at flere oppstallører som har behov for slike tjenester kan gå sammen om f.eks. kjøring av privat høy eller andre tjenester, da de fleste kanskje ikke har behov for en hel time med kjøring.

Denne løsningen vil forhåpentligvis gi en mer forutsigbar og effektiv løsning hvor det alltid skal være høy tilgjengelig i begge staller, mindre slitasje på maskinpark og bedre dekning på de faktiske utgifter til maskinpark (drivstoff, service, m.m.). I tillegg vil traktorkjørerne nå via sin arbeidskontrakt også være forsikret dersom det skulle skje et uhell i forbindelse med kjøring. Dette anser vi som viktig mtp. HMS.

5. Styresammensetning og komiteer

Alle styrets medlemmer har i dag signert avtale om taushetsplikt. Ragnhild Wold signerer denne på neste møte pga. fravær i dag.

Alle styrets medlemmer bør være med i chatten mellom ansatte og styret. Dette for å sikre at alle er oppdatert på løpende dialog med de ansatte, og for bedre arbeidsfordeling internt i styret slik at alle henvendelser fra de ansatte ikke bare må håndteres av de samme hver gang. Yvonne legger resten av styret inn i chatten.

All kontakt rettet inn til styret skal inn via styremailen. Per i dag er det styrettrso@gmail.com. Det jobbes med å bytte til en annen mailserver og -klient for trso.no-epostene slik at disse igjen kan tas i bruk på en sikker måte. Martin får ansvaret for epostservere og nettside fremover og starter prosessen med å bytte over til ny domeneleverandør og server.

I rideskolekomiteen gjenstår det per i dag 3 medlemmer utover Ann-Lill (Linn Tangen, Maryam Yvonne Bekkmo og Anne-Lise Karlsen), Sophia Løksa går ut til sommeren pga. flytting. Barne- og ungdomsrepresentant Varg vil også bidra mye inn i denne komiteen da flertallet av klubbens barn- og ungdommer går i rideskolen.

I oppstallørkomiteen er det per i dag 3 medlemmer utover Marit (Nina Olsen, Marit Lockertsen og Oda Fagerli) da Anita Dijkhuizen nylig har annonsert at hun trekker seg. Det jobbes med å rekruttere nye medlemmer da Oda også flytter til sommeren.

I anleggskomiteen er det noe uoversiktlig med flere medlemmer som har gått ut og flere som er inaktive, i tillegg har komiteen vært uten en formell leder siden i november. Det er etterlyst et klarere mandat for komiteen fra flere av medlemmene. Jan Roger innkaller til møte i anlegg og kommer med oppdatering på neste styremøte.

6. Ansattssituasjon

6.1. Informasjonsoverføring fra gammelt til nytt styre om ansattssituasjon

Per i dag tre fast ansatte, to på heltid og en i 50 % stilling som stallmedarbeider.

Martin foreslår å kartlegge hva slags driftsoppgaver som kanskje kan gjøres på dugnad månedlig (litt mer «lavterskeldugnad») og legge ut dette for oppstallører som kan skrive dugnad for dette. For eksempel vaske cafeen, fylle papir på toaletter, tømme søppel, etc.

6.2. Sykefravær

Noe kortidsfravær/egenmelding. Ingen sykmeldinger per d.d. Styreleder Yvonne følger opp.

6.3. Møte med de ansatte 07.05.25

Det har vært gjennomført et felles personalmøte mellom styret og de ansatte 7. mai 2025. Yvonne, Jeanette, Ann-Lill, Martin og Marit møtte på vegne av styret. Tema for møtet var blant annet arbeidshverdagen, muligheter for omprioritering av oppgaver mtp. å lette arbeidsbyrden for PSG/SG, oppdatering om status for innkjøp av nye rideskolehester, plan for sommeren og rideleiravvikling, m.m. Det er enighet om utarbeidelse av oversikt over arbeidsoppgaver som skal gjøres av de ansatte på dagtid. Denne skal henge tydelig framme i begge staller. Det skal også utarbeides et årshjul ift. faste oppgaver som kommer årlig som f.eks. planlegging av ridekurs, rideleir, planlegging av sommerbeite for hestene, vasking av skolestallene, etc.

7. PSG/SG

PSG har sendt brev til styret om at de fra og med 17. mai-helgen ikke lenger vil ta utslipp av skoleponniene i helgene. SG har tidligere sagt fra seg lunchfôring i nystallen i helger, men tar fortsatt utslipp i helgene. Det er vanskelig å få dekket alle oppgaver og både SG og PSG uttrykker en svært stor belastning over tid. PSG opplever at stellehelgene får svært lange dager. De beskriver at PSG ikke lenger oppleves som en sosial arena for barna pga. at de ofte ender opp med å fordele arbeidsoppgavene seg imellom, og dermed er i stallen på ulike tider av dagen, for å slippe å være i stallen hele dagen.

Styret anerkjenner absolutt den betydelige dugnadsinnsats både PSG og SG legger ned for å ivareta skoleponniene både hverdager og helger. Klubben er dessverre ikke i en økonomisk situasjon som muliggjør ansettelse av ekstra personell i helger, og de fast ansatte per i dag trengs på dagtid ukedager for å utføre driftsoppgaver og holde kurs. Det vil derfor ikke være noen god løsning å pålegge de fast ansatte arbeid i helg i stedet for ukedager.

Alternative løsninger for å avhjelpe problemet?

- Kan mer av stallarbeidet utføres av de ansatte på dagtid?
- Sammenslåing av PSG og SG?
- Samlokalisasjon av alle skolehester i én stall?
- Sette ut skolehester på halvfôr?

Klubben har per i dag 6 skoleponnier i gammelstallen (derav én som er lånt fra privatperson) og 3 større ponnier i nystallen. Per i dag er det 8 medlemmer i PSG + foreldre som ivaretar ponniene i gammelstallen, og 8 faste medlemmer i SG på ukedager + noen vikarer og Ann Lill som ivaretar de 3 i nystallen.

Det ble i personalmøtet 7/5 gått grundig gjennom de ansattes arbeidsoppgaver på dagtid og funnet at det er ledig kapasitet til at det kan møkkes til skoleponnier i begge stallene alle hverdager. Dette er viktig for å få avlastet spesielt PSG, som har 6 bokser å måkke og i tillegg må bidra mer med leiding på timer, etc.

Ann-Lill tar på seg å forsøke å få til et samarbeid mellom PSG og SG når det gjelder utslipp i helgene og det kalles inn til møte snarlig. Dersom vi ikke kommer i mål med dette, vil løsningen være å slå sammen PSG og SG til en felles stallgjeng, alternativt sette alle rideskolens ponnier og hester ut på fôravtaler.

8. Ridebunn i lille ridehus

Vedtatt å kjøpe 2 tonn salt til salting av ridebunnen i lille ridehus som man har fått råd om i rapport fra Stallmesteren. Dette kan kjøpes fra Berg Betong og koster ca. 1750 kr/tonn ekskl. mva. Jeanette tar ansvar for innkjøp av salt og frakt til rideskolen.

9. Rideskolen

9.1. Rideskolens dag

Avholdes 1. juni 2025. Ann-Lill og Varg har opprettet arrangement på fb og leder planleggingen og gjennomføringen. Det vil bli runderidning, café, bruktmarked for ride- og hesteutstyr, kjepphestkonkurranse, m.m.

9.2. Rideleir 2025 (uke 26, 32 og 33)

Annonse lagt ut. Flere barn, ungdommer og voksne har allerede meldt seg til å stille opp på dugnad for å hjelpe de fast ansatte med å avvikle rideleir. Veldig positivt at så mange av klubbens medlemmer ønsker å hjelpe!

9.3. Nye skolehester

Informasjon om de aktuelle stallene som vi har vært i kontakt med, og kort info om de aktuelle hestene fra den ene stallen. Vi får mer info fra den andre stallen på søndag. Yvonne følger opp videre.

10. Sak unntatt offentlighet

11. Møkkahåndtering

Fortsatt ikke fått svar fra Tromsø kommune ift. forespørsel om midlertidig lagring. Det jobbes videre med alternative løsninger, blant annet å få tak i oversikt fra Mattilsynet over andre gårdsbruk som er godkjent for mottak av hestemøkk slik at vi kan sende forespørsler til disse. Yvonne holder resten av styret fortløpende informert. På sikt bør vi også starte et arbeid med å se på nye løsninger for destruksjon av møkk, da det er en stor utgiftspost for klubben i dag å få transportert møkka bort, og det er sårbart når man plutselig får beskjed om at leveransene må settes på pause.

12. Status søknader

- **Tromsø kommune – midler til oppgradering av idrettsanlegg**
 - Søkt midler til oppgradering av innen- og utendørs belysning fra halogen til LED. Søknad innsendt av Marit 15. mars 2025. Politisk behandling i kommunestyret 8. mai 2025, foreløpig ikke besvart.
 - Tromsø kommune har også en ny søknadsfrist 15. oktober 2025. Vi bør allerede nå planlegge for hva vi eventuelt kan søke om. Det er blant annet foreslått å søke om midler til innkjøp av ATV for vedlikehold av ridebunnene, da det ofte er problemer med flatt batteri på «lilletraktoren» og slodden ikke er optimal.
- **Krafttak for ridebunner**
 - Søknad om midler til påfyll av Walber-bunn i store ridehus jmf. anbefaling fra Stallmesteren. Søknad innsendt av Marit i god tid før søknadsfristen 30. april 2025, foreløpig ikke besvart.
- **Berggård-Amundsen**
 - Søkt om støtte til oppgradering av belysning fra halogen til LED, ved tilslag vil 18 000 kr dekkes i form av elektrikerarbeid og -utstyr. Søknad sendt inn av Marit 5. mai 2025.
- **Samfunnsløftet**

Kirsten Buck Rustad som var medlem i det forrige styret har sagt seg villig til å hjelpe oss med denne søknade. Søknadsfrist 1. september.
- **Hestehjelpskassen**

Søknadsfrist i juni. Jan Roger har ansvar for denne søknaden og følger opp. Vil bli aktuelt dersom vi kjøper ny rideskolehest av norsk hesterase.
- **Bingomidler/lotteri**

Klubben har tidligere fått tilskudd herfra, men falt ut fra systemet for en tid tilbake fordi det ikke ble levert inn regnskap for midlene som ble tildelt. For ny godkjenning må vi godkjennes hos lotteri- og stiftelsestilsynet og sende inn ny søknad. Ann-Lill følger opp.
- **Prosjekt fra Tromsø kommune ift. aktiviteter for sykehjemsbeboere**

Ny rullestolrampe inn i store ridehus/nystall, bedre fasiliteter for handikaptolett, heis, m.m. Varg og Veronica Isaksen får ansvar for å utrede disse mulighetene.
- **Troms Holding**

Overskudd fra Tromskraft som brukes til regional utvikling. Kan ikke søke på midler til ren drift, ulik strategi og satningsområder fra år til år. Yvonne tar ansvar for å kontakte disse ift. muligheter for å søke hos dem.

Viktig at vi følger opp ift. det gode arbeidet som sponsorkomiteen har gjort med å utarbeide sponsoravtaler og reklamemateriell. Ann-Lill følger opp ift. Irina med å gjenoppta dette arbeidet.

13. Nye stallkontrakter

Alle i styret har fått tilsendt utkast til ny stallkontrakt på epost i forkant av møtet. Ingen større endringer på denne ift. kontrakten som man begynte å ta i bruk sommeren/høsten 2024, med unntak av priser. Enighet om at det også bør inn i kontrakt at de som har høy på stallregning plikter å forholde seg til de instruksjoner som de får ift. uttak av høy (blanding, antall kg, etc.). Marit sender ut nytt utkast av kontrakt på høring til styrets medlemmer når dette har blitt lagt til.

14. Nye oppstallører og oppsigelser

2 oppstallører i gammelstallen og 3 oppstallører i nystallen har nylig sagt opp sine stallplasser og flytter ut hhv. 30. juni (3 stk) og 31. juli (2 stk). Det må utarbeides en oversikt over totalt antall ledige stallplasser og planlegges når og hvordan disse skal annonseres.

15. Kursaktivitet og betaling av kursavgift for eksterne trenere

Enstemmig vedtatt at alle kurs og treninger i regi av klubben fra og med 12. mai 2025 skal betales inn til klubben direkte, og klubben betaler deretter kursholder slik som tidligere. Dette for at klubbens regnskap skal gi et mer riktig bilde på kursaktiviteten i klubben, og for bedre kontroll med at alle kurs og treninger går i balanse eller aller helst med et lite overskudd.

Kursholder har ansvar for å sende over budsjett til sportskomiteen, som gir beskjed til Jeanette om pris per deltager, og Jeanette legger inn ny varelinje i Vipps eller endrer pris ved behov. Ragnhild får i oppdrag å bringe dette videre inn til sportskomiteen og videreformidle til alle som arrangerer treninger i sprang og dressur.

16. Krav til budsjett for kurs, stevner og andre aktiviteter

Det er tidligere vedtatt at det skal foreligge budsjett før alle større kurs og stevner. Likeledes skal det også leveres regnskap inn til styret i ettertid. Ragnhild får i oppdrag å informere resten av sportskomiteen om dette og følge opp at dette etterleves både når det gjelder stevner og kurs/treninger med eksterne trenere.

17. Sak unntatt offentlighet

18. Varlingssak fra oppstallør om bilkjøring på anlegget

Det har kommet inn en sak til styret fra oppstallør angående bilkjøring på anlegget. Dette tema har også vært tatt opp i styret tidligere, og det er noe vi stadig får meldinger om. Det blir lagt merke til at det er noen få oppstallører og andre brukere av anlegget som kjører inn på anlegget så å si daglig og blir stående parkert borte ved nystall eller mellom ridehusene. Dette til tross for at det kun er tillatt å kjøre inn ved varetransport, og da skal kjøres ut igjen

etter lossing av varer. Anleggskomiteen v/ Jan Roger får ansvar for å få på plass igjen «bukken» som skal stå mellom parkeringsplassen og tunet foran gammelstallen, som er skiltet med at det ikke skal kjøres inn på anlegget. Det legges ut ny påminnelse på oppstallørsia, Marit tar ansvar for dette.

19. Innsendt sak fra oppstallør om tyverisikring og skilting ift. når på døgnet det er tillatt med besøkende på anlegget

Dette har vært diskutert også på oppstallørsia på fb i det siste. Økende problem med turister og andre besøkende som kommer både seint og tidlig. Noen har også gått inn i gjerder til hester, fôret hester uten tillatelse, m.m. I den innsendte saken er det også ønsket bedre tyverisikring på Drengestua med hengelås på døra, slik det er på salrommet/platået i nystall. Enighet i styret om at det bør komme opp et skilt ved innkjøringen til anlegget om at det er et privat område og at det kun er tillatt med besøkende i gitte tidsrom. Bør også informeres om at det ikke er tillatt å gå inn til eller mate hestene. Skiltet bør være på både norsk og engelsk. Martin får i oppdrag å designe skilt. Ansatte bes om å kjøpe ny hengelås og henge opp på døra inn til Drengestua. Marit gir beskjed til stallmester.

20. Innsendt sak fra Linn Tangen vedrørende leie av skap i gammelstall – utsettes til neste styremøte pga. tidsbrist.

21. MEMM – kontrakt ift. skilt, møkkakjøring, etc. – utsettes til neste styremøte pga. tidsbrist

22. Neste styremøte avholdes tirsdag 27/5 kl 18.30.